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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőfonások Miniszter Úrhoz :

„Mennyit kellett várni átlagosan a diákigazolványok elkészű ltére az elmúlt két
évben?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban több lakossági megkeresés is érkezett hozzám Erzsébet, - és Terézvárosbó l
azzal kapcsolatosan, hogy a diákigazolványok elkészítésére akár kilenc hónapot is várni kell .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mennyi volt a diákigazolványok elkészítésének, pótlásának átlagos ideje az elmúlt ké t
évben?
Mennyi volt a leghosszabb id ő , amit egy diáknak várnia kellett, hogy elkészüljön a
diákigazolványa?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 28 .

láh Lajos
orsz ggyűlési képviselő
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